
 

Ullvilja – ideell förening 

Årsmötesprotokoll 2022-03-12, digitalt via zoom 

 

§1. Mötet förklaras öppnat. Styrelsens ordförande Roger Bush hälsade deltagarna välkomna och 

förklarade årsmötet öppnat.  

 

§2. Val av ordförande för årsmötet. Årsmötet valde Olle-Petter Melin som ordförande för mötet.  

 

§3. Val av sekreterare för årsmötet. Årsmötet valde Anso Norling som sekreterare för mötet. 

 

§4. Godkännande av röstlängd, dvs vilka av de närvarande som får rösta. En lista över årsmötets 

deltagare upprättades och föreningens kassör Chrestina Olsson stämde av med medlemsmatrikeln 

vilka närvarande som också är betalande medlemmar. 18 medlemmar närvarade, samt en icke 

medlem. Årsmötet godkände listan som röstlängd.  

 

§5. Val av två rösträknare som även justerar och skriver under mötesprotokollet när 

mötessekreteraren har renskrivit det. Årsmötet valde Gunilla Jönsson och Marita Jönsson.  

 

§6. Mötets giltighet – har alla fått kallelse i rätt tid? Chrestina Olsson redogjorde för styrelsens 

kommunikation till föreningens medlemmar: Save the date skickades ut den 18 januari och själva 

årsmöteskallelsen skickades ut 20 feb 2022. Kallelsen gick därmed ut lite sent då den enligt stadgarna 

ska skickas ut minst fyra veckor i förväg. Årsmötet valde dock att betrakta aviseringen med Save the 

date som en kallelse och mötet är därmed behörigen utlyst. 

 

§7. Frågan om godkännande av dagordningen. Årsmötet godkände dagordningen och godtog 

förfarandet vid ev övriga frågor.  

 



§8. Styrelsens verksamhetsrapport för det avslutande året. Mötesordförande Olle-Petter läste upp 

styrelsens verksamhetsrapport för 2021, se bilaga 1.  

 

§9. Styrelsens ekonomiska rapport för det avslutade året. Chrestina Olsson, föreningens kassör, 

föredrog bokslutet. Det visade sig att två datum blivit fel i bokslutet och måste rättas. Årsmötet 

godkände den ekonomiska rapporten under förutsättning att en rättad version av bokslutet läggs 

upp på hemsidan. Se bilaga 2. 

 

§10. Revisorernas granskning av styrelsens ekonomiska rapport. Revisor Helen Keijser föredrog 

revisionsberättelsen och tillstyrker att årsmötet godkänner den ekonomiska rapporten (med 

korrigering av datumen) samt beviljar styrelsen ansvarsfrihet.  

 

§11. Frågan om ansvarsfrihet för sittande styrelse för den tid som revisionen avser. Årsmötet 

beviljade styrelsen ansvarsfrihet.  

 

§12. Verksamhetsplan för det närmaste året. Roger Bush föredrog verksamhetsplanen för 2022 och 

den fick årsmötets godkännande. Se bilaga 3. 

 

Birgit Nibler föreslog att Ullvilja ska starta en YouTube-kanal under 2022. Årsmötet tyckte det var ett 

bra förslag och styrelsen uppdrogs att jobba vidare med det. 

 

§13. Budget för det närmaste året och beslut om medlemsavgiftens storlek. Chrestina Olsson 

presenterade styrelsens förslag på budget för 2022 (se bilaga 4). Styrelsens budgetförslag innebär ett 

underskott på -35000 vilket motiveras av att föreningen har gott om pengar på kontot och att dessa 

bör användas i verksamhet. Förslag på medlemsavgift för 2023 är 200 kr. Budget och medlemsavgift 

godkändes av årsmötet. 

 

§14. Val av styrelse. Marita Jönsson från valberedningen presenterade sina förslag på ledamöter. 

Ordförande på 1 år: Roger Bush 

Ledamöter: Anso Norling omval på 2 år, Stefan Moberg och Kate Isenberg nyval på 2 år 

Chrestina Olsson, Tina Ehn och Monica Hellberg kvarstår som ledamöter på 1 år 

Suppleanter: Alan Waller omval på 2 år och Jenny Andersson nyval på 2 år 

Stefan Moberg och Kate Isenberg presenterade sig eftersom de föreslås som nya i styrelsen 

Årsmötet valde ledamöter enligt valberedningens förslag  

Ledamöterna Monica Hellberg, Stina Olsson och Tina Ehn kvarstår under 2022 



§15. Val av årets revisorer. Valberedningen föreslog Fredrik Dickfelt och Helen Keijser för 2022 samt 

revisorssuppleant Lena Lindberg. Årsmötet beslöt enligt förslaget. Helen Keijser var närvarande och 

presenterade sig.  

 

§16. Val av tre valberedare för nästa årsmötes val. Marita Jönsson (sammankallande), Birgit Nibler, 

Katri Schmitterlöw och Harriet Edeholt. Styrelsen rekommenderades att bjuda in valberedningen 

tidigt, till möte före jul och att valberedningens förslag skickas ut till alla medlemmar tillsammans 

med andra möteshandlingar inför nästa årsmöte. 

 

§17. Inkomna motioner. Inga motioner hade kommit in till årsmötet. 

 

§18. Övriga frågor. 

Valberedningen har förslag på några personer som gärna ingår i arbetsgrupp för att arbeta med Ull- 

och/eller Spinn-SM: Carola Gallin, Birgit Nibler, Charlotte Raab, Charlotte Jansson, Liselotte Erixon. 

Barbro Nord och Kia Gabrielsson erbjöd sig också att finnas som resurser. Årsmötet 

rekommenderade styrelsen att kontakta dessa personer och involvera dem i arbetet! 

 

§19. Mötet förklarades avslutat. 

 

 

Vid protokollet,   Justeras: 

 

 

 

Anso Norling    Olle-Petter Melin, mötesordförande 

 

 

Justeras:    Justeras: 

 

 

 

Marita Jönsson   Gunilla Jönsson 


